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Przewodniczący Rady Powiatu w Rypinie 
 

 

 

 

OR.0002.9.2024 

 

 

PROTOKÓŁ NR IX/24 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 27 listopada 2024 r. 

 

 

IX sesja VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została przez Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Rypinie Krzysztofa Cegłowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00 odsłuchaniem 

pierwszej zwrotki hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 13.45 

 

Ad. 1 

Po odsłuchaniu pierwszej zwrotki hymnu państwowego otwarcia obrad IX sesji VII 

kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan 

Ziemowit Zawisza Kłosowski, następnie Wiceprzewodniczący Rady przywitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. 

 

Ad. 2 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad uczestniczy 15 radnych, nieobecny był Radny Krzysztof Cegłowski oraz Radny Maciej 

Grzybowski, co stanowi kworum. Wiceprzewodniczący Rady stwierdził prawomocność 

podejmowanych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie 

zgłoszono. Wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad IX sesji VII kadencji Rady Powiatu.   

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad IX sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

3. Przedstawienie informacji oświatowej o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Rypińskiego za rok szkolny 2023/2024.  

4. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wystąpienia Powiatu Rypińskiego ze 

Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej (projekt uchwały – druk nr 1), 

b) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Rypińskiego na lata 2024-2040 (projekt uchwały – druk nr 2), 

c) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego                 

na rok 2024 (projekt uchwały – druk nr 3). 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 
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6. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

7. Zamknięcie obrad sesji.  

 

W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za przyjęciem 

porządku obrad IX sesji głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

 

Ad. 3 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż informacja oświatowa o stanie 

realizacji zadań oświatowych Powiatu Rypińskiego za rok szkolny 2023/2024 została 

przesłana na skrzynki mailowe oraz omówiona na posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia i 

Edukacji w dniu 20 listopada 2024 roku. Zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi do 

informacji? Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 a 

 Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wystąpienia Powiatu Rypińskiego ze 

Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr IX/47/2024 

 

Ad. 4 b 

 Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2024-2040.  

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

 

Pani Barbara Nowakowska Przewodnicząca Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa 

poinformowała, iż w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Komisji Finansów, 

Gospodarki i Rolnictwa na którym omówiono oraz przyjęto wszelkie zmiany. Przychody i 

rozchody w roku bieżącym nie ulegają zmianie, natomiast będą zmiany wynikające z 

Programu realizowanego ze środków Unii Europejskiej, który dotyczy projektu 

„Cyberbezpieczny Powiat Rypiński” oraz innych źródeł finansowania. Zmiana dotyczy 

rozbudowy i przebudowy obiektu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Rypinie. W 2024 roku kwota zostaje zmniejszona o 2.503.000 zł oraz limit na realizacje 

zadania w 2025 roku zostaje zwiększony również o kwotę 2.503.000 zł. Zmiana dotyczy 

budowy hali sportowej przy Zespole Szkół nr 1 wraz z infrastrukturą. Zmniejsza się limit 

wydatków w bieżącym roku o kwotę 3.285,000 zł. W grudniu jest zamknięcie roku 

budżetowego i jest ryzyko, że środki mogą nie spłynąć do końca roku na konto. W związku z 

czym zadanie będzie realizowane i faktura zostanie opłacona na początku roku 2025. 

 

Pani Danuta Tyraj zapytała o projekt na realizację drogi w Piskorczynie. 
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Pan Piotr Pawłowski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych odpowiedział, iż inwestycja 

została ujęta w projekcie budżetu na rok 2025 i w styczniu zostanie ogłoszony przetarg i 

będzie przygotowywana dokumentacja.  

 

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o pomoc informatyka ze względu na problemy 

techniczne z przeprowadzeniem głosowania.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu ogłosił 5 minutową przerwę techniczną. 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że musi zostać powtórzone głosowanie i 

przystąpił do procedury głosowania. Zapytał kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Rypińskiego na lata 2024-2040 i poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr IX/48/2024 

 

Ad. 4 c 

 Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania 

do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego 

na rok 2024. 

 

Projekt uchwały przygotowała Pani Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

 

Pani Barbara Nowakowska Przewodnicząca Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa  

poinformowała, iż w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Komisji Finansów, 

Gospodarki i Rolnictwa na którym omówiono oraz przyjęto wszelkie zmiany. Wpłynęły 

wnioski od Dyrektorków podporządkowanych jednostek, które zostały umieszczone na 

poszczególnych paragrafach i działach oraz spłynęły dotacje celowe od Pana Wojewody, 

które zostały wprowadzone, aby realizować zadania. Środki z dotacji wpłynęły z Funduszu 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej, na które oczekiwała Straż z naszego Powiatu. 

Wpłynęły również dotacje z Ministerstwa Obrony z tytułu wyposażenia ucznia. W związku z 

tym, iż w uchwale WPF została dokonana zmiana dochodów o 2.503.250 zł ze środków 

Rządowego Funduszu Polski Ład, chodzi o realizowaną inwestycje oraz jeżeli chodzi o inne 

zadania, na które wpłynęły dotacje od Wojewody, na PCPR oraz na Dom Pomocy Społecznej, 

można realizować kolejne zadania. Wpłynęły również środki z organizacji tworzenia 

rodzinnych form pieczy zastępczej w kwocie 40.000 zł. W związku z tym wszystkie dotacje 

należy wprowadzić do budżetu. W uchwale również zostały uporządkowane kwoty, które nie 

będą wykorzystane do końca roku. W związku z tym środki zostały przeniesione na realizacje 

kolejnych zadań. Otrzymano środki dla PSP w Rypinie na zakup kamery termowizyjnej, która 

jest bardzo potrzebna i chcieliby, aby zakup został zrealizowany jak najszybciej. Jeżeli chodzi 

o zmniejszenie środków w dziale oświata o kwotę 3.205.000 zł w budżecie bieżącym, chodzi 

o realizowaną inwestycje. Wpłynęły również dotacje dla dzieci uczących się z Ukrainy na 

kwotę 21.000 zł. Zmniejszono kwotę z Rządowego Funduszu Polski Ład, jeżeli chodzi o 

pobyt dziecka w ośrodku leczniczo-rehabilitacyjnym Pałac Kamieniec. Inne zmiany, które 
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Zarząd przygotował, należy uporządkować do końca listopada i będą finansowane jeszcze do 

końca tego roku, w związku z czym nie zmienia się kwota budżetu.  

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje i stwierdził, że 

wszystkie te propozycje są zawarte w projekcie uchwały druk nr 3.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr IX/49/2024 

Ad. 5 

 Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie o pracach Zarządu w 

okresie międzysesyjnym radni otrzymali w dniu dzisiejszym w formie pisemnej. 

Sprawozdanie od 30 października 2024 r. do 26 listopada 2024r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Starosta uzupełnił sprawozdanie o informacje dotyczące: 

- na te chwile prowadzone jest 5 inwestycji o łącznej wartości 35.000.000 zł, największą 

inwestycją jest budowa ścieżki rowerowej z Rypina do Wąpielska na kwotę 17.000.000 zł, 

kolejną inwestycją jest budowa hali przy Rypińskim Liceum na kwotę 7.300.000 zł z 

dofinansowaniem 6.500.000 zł, trzecia inwestycja to rozbudowa przychodni przy szpitalu 

wraz z całą infrastrukturą poboczną, parkingi, strefa odpoczynku dla pacjentów hospicjum, 

jest to przebudowa Poradni po dawnym pogotowiu z dofinansowaniem 85%, koszt całej 

inwestycji wynosi 6.000.000 zł, kolejną inwestycją jest budowa zadaszenia nad lodowiskiem 

wielofunkcyjnym, a także lodowiskiem sezonowym, koszt inwestycji to 3.000.000 zł z 

dofinansowaniem 2.000.000 zł. Oprócz zadaszenia zostaną zakupione także rolby do 

czyszczenia lodu, ostatnią inwestycją jest rewitalizacja parków w Powiatowym Centrum 

Edukacyjno-Społecznym przy Dziennym Domu Pobytu Senior+, a także Rypińskim Liceum, 

koszt inwestycji to 1.000.000 zł z 98% dofinansowaniem, 

- 30 października w Zespole Szkół nr 5 odbyło się ślubowanie klas pierwszych, 

- 31 października upamiętniono pierwszego Starostę Rypińskiego Wolnej i Niepodległej 

Polski w 1918 roku Kazimierza Gorczyńskiego oraz pierwszego Starostę odrodzonego 

Powiatu w 1998 roku Pana Benedykta Kozłowskiego, 

- 5 listopada wraz z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej Dariuszem Łęgoszem oraz 

Zastępcą Komendanta Marcinem Czarneckim wręczono nagrody i podziękowania 12 

strażakom, którzy brali udział i pomagali powodzianom na południu Polski, 

- wraz z Komendantem Policji w Rypinie Panem Pawłem Bartoszewskim oraz jego zastępcą 

podziękowano dwóm funkcjonariuszom, którzy także czynnie brali udział i pomagali 

mieszkańcom zalanych terenów, 

- 5 października rozpoczęło się wydarzenie ekologiczne, wspólnie z Warsztatami Terapii 

Zajęciowej, szkołami, a także Środowiskowym Domem Pomocy posadzono ponad 5000 

sadzonek dębu w lesie, sprzątano lasy, a także doliny z mieszkańcami Miasta Rypin. 

Podziękowano szkołom za udział, Bankowi PKO BP, który był sponsorem wydarzenia oraz 

Nadleśniczemu Nadleśnictwa Skrwilno, jak i wszystkim pracownikom, którzy brali czynny 

udział, 

- 8 listopada odbyła się ogólnopolska akcja „Szkoła do hymnu”,  

- 11 listopada obchodzono Narodowe Święto Niepodległości organizowane przez Powiat 

Rypiński, rozpoczęto w Kościele Parafii Świętego Stanisława Kostki w Rypinie od występu 

Zespołu Szkół nr 1, później odbyła się Uroczysta Msza Święta i wspólnie z Orkiestrą Miejską 

przeniesiono się pod pomnik Marszałka Józefa Piłsudskiego, gdzie upamiętniono bohaterów, 

- 12 listopada wraz ze szkołami oraz Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną uczestniczono w 

obchodach Dnia Niepodległości, 
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-tego samego dnia odbyła się II Powiatowa Senioriada zorganizowana przez Dzienny Dom 

Pobytu Senior+, 

- 13 listopada odbyło się spotkanie ze Starostą Łowickim, a także Zarządem Powiatu 

Łowickiego, którego tematem była współpraca Samorządu Powiatu Rypińskiego z 

Samorządem Powiatu Łowickiego,  

- 14 listopada w Rypińskim Domu Kultury odbył się 33. Turniej Recytatorski Poezji 

Patriotycznej, w którym brała udział oraz wręczała nagrody Wicestarosta Monika 

Kalinowska, 

- 19 listopada w Rypińskim Centrum Sportu odbył się autorski projekt Otylia Jędrzejczak 

„Mistrzynie w Szkołach”, którego celem jest mobilizacja dziewcząt do aktywności ruchowej, 

- tego samego dnia odbył się także Finał kampanii Ogólnopolskiej Dzieciństwo bez 

Przemocy, 

- 20 listopada odbył się Kongres organizowany przez Instytut Pamięci Narodowej. Odbyły się 

rozmowy z Dyrektorem Oddziału Gdańskiego oraz Dyrektorem Instytutu Pamięci Narodowej 

o współpracy szkół, 

- 21 listopada przypada Dzień Pracownika Socjalnego, który odbył się 22 listopada, Pani 

Wicestarosta brała udział i składała życzenia w imieniu swoim, Zarządu jak i całej Rady. 

Starosta Rypiński zaprosił Radnych 10 grudnia na godzinę 17.00 do sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Rypinie na spotkanie promocyjne albumu Patrona Powiatu Błogosławionego 

ks. Jerzego Popiełuszki, historia jego życia, którego autorem jest Pan Jakub Gołębiewski, 

spotkanie organizowane jest wraz z Instytutem Pamięci Narodowej. 

 

Ad. 6 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zapytał: czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie 
wolne wnioski, oświadczenia i informacje? 

Pani Marta Zgórzyńska zapytała czy w projekcie budżetu na 2025 rok jest zaplanowana 

budowa bądź remont drogi Huta Chojno-Somsiory? 

Starosta Rypiński odpowiedział, że Radni otrzymali projekt budżetu, jest on również dostępny 

na stronie. 

Pan Rafał Zglinicki zapytał, czy jest tam remont czy nie? 

Starosta Rypiński odpowiedział, że o wszelkich projektach będzie poruszony temat na 

wspólnym posiedzeniu, natomiast na te chwile w projekcie budżetu nie ma tej drogi, dopiero 

w marcu będą wdrażane wszelkie projekty i jest to uzależnione od Państwa Radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu podziękował oraz dodał, iż są to wnioski, oświadczenia i 

informacje, a wszelkie pytania można składać tylko na piśmie. 

 

Ad. 7  
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Ziemowit Zawisza Kłosowski podziękował za udział 

w sesji i zamknął obrady IX sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Zakończenie obrad IX sesji Rady - godz. 13.45 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa.  
Wiceprzewodniczący Rady 

 

             Ziemowit Zawisza Kłosowski 
Protokołowała: 
Magdalena Smólczyńska 
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Załączniki:  
1. Lista obecności. 

2. Lista zaproszonych gości. 

3. Wyniki głosowań.  
4. Informacja oświatowa o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Rypińskiego za rok 

szkolny 2023/2024.   
5. Sprawozdania Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Rypinie z prac Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 
 


